
PROTOKÓŁ Nr 167.2023
Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU
w dniu 28 lutego 2023 r.

Przewodniczył: Pan Andrzej Cześnik - Starosta Sierpecki.

Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr ł do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godzinie 09:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Pan Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.

2. Pan Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.

3. Pan Maciej Witkowski - Mecenas.

4. Pani Grażyna Topolewska - Dyrektor DPS w Szczutowie.

5. Pani Nina Gąsiorowska - Dyrektor PDD w Szczutowie.

6. Pani Monika Marlega - Kierownik DD ,,Senior+'.

7. Pan Artur Obrębski - Dyrektor ZDP w Sierpcu.

8. Pani Bogusława Lewandowska - Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia.

9. Pani Dorota Pakieła - Naczelnik Wydziału Geodezji.
10. Pani Agnieszka Kikolska- Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności,
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Omówienie średniego miesięcznego kosztu utrzymania w Domu Pomocy

Społecznej w Szczutowie za 2022 rok i na 2023 rok oraz wskazanie
czynników, które mają na niego wpływ.

4. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny rocznej
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Ostrowach za 2022 r.



5. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Organizatora Pieczy
Zastępczej oraz wykazem potrzeb w zakresie pieczy zastępczej.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przyznanych Powiatowi na realizację
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023r.

7. Podj ecie uchwały w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu rocznego
sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Sierpcu za 2022 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej.

8. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu Powiatowego Domu Dzieci
w Szczutowie w roku 2022.

9. Zapoznanie się z informacją dotyczącą średniego miesięcznego kosztu
utrzymania wychowanków na 2023 r. w Powiatowym Domu Dzieci
w Szczutowie,

lO.Zapoznanie się z informacją dotyczącą średniego miesięcznego kosztu pobytu
osoby skierowanej do Dziennego Domu „Senior+" w Szczutowie na 2023 rok.

11.Wstępne wyrażenie zgody na kształcenie w określonych zawodach przez
szkoły zawodowe, dla których organem prowadzącym jest Rada Powiatu w
Sierpcu.

12. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Sierpc o wznowienie postępowania
w sprawie zatwierdzenia podziału nieruchomości.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do
kategorii dróg gminnych.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do
kategorii dróg gminnych.

15. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy
z operatorem na świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego.

16. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023r.

18. Przyjęcie protokołów: Nr 160.2023; Nr 164.2023.
19. Sprawy różne.

20.Zamknięcie posiedzenia.

/porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Andrzej Cześnik -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pan Starosta zaproponował, aby dotychczasowy pkt. 4 otrzymał brzmienie:
„Podjecie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny rocznej
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Ostrowach za 2022 r.".

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia wraz ze zmianą.

Ad. pkt 3 Omówienie średniego miesięcznego kosztu utrzymania w Domu
Pomocy Społecznej w Szczutowie za 2022 rok i na 2023 rok oraz wskazanie
czynników, które mają na niego wpływ.

Pani Grażyna Topolewska przedstawiła średni miesięczny koszt utrzymania
w DPS w Szczutowie za 2022 rok i na 2023 rok oraz wskazała czynniki, które mają
na niego wpływ. Średni miesięczny koszt utrzymania mieszkańca DPS w Szczutowie
dla osoby w podeszłym wieku i przewlekle somatycznie chorych w 2023 roku
wyniósł 5 950, 00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu.

Poinformowała, że na dzień dzisiejszy w jednostce jest 65 podopiecznych.
Jedną osobę rodzina planuje zabrać, z kolei druga ma przybyć do placówki z Lipna.

Ad. pkt. 4 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania
oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Ostrowach za 2022 r.

Pani Agnieszka Gorczyca przedstawiła członkom zarządu sprawozdanie
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Ostrowach za 2022r., co stanowi załącznik nr 4
do niniejszego protokołu.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 804.167.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny rocznej działalności
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Ostrowach za 2022 r,/uchwała stanowi załącznik
nr 5 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt. 5 Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Organizatora Pieczy
Zastępczej oraz wykazem potrzeb w zakresie pieczy zastępczej.

Pani Agnieszka Gorczyca zapoznała członków zarządu ze Sprawozdaniem
z działalności Organizatora Pieczy Zastępczej oraz wykazem potrzeb w zakresie
pieczy zastępczej, co stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie podziału środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przyznanych Powiatowi na
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023r.

Pani Agnieszka Gorczyca wyjaśniła, że Zarząd PFRON przekazał
informację o wysokości środków finansowych, przypadających Powiatowi
Sierpeckiemu wg algorytmu, wyliczonych zgodnie z rozporządzeniem Rady
Ministrów. Wysokość limitu na rok 2023 wyniosła l 890 236 zł, w tym 830 880 zł na
działalność WTZ. /załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 805.167.2023
w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych, przyznanych Powiatowi na realizację zadań z zakresu
rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2Q23r./uchwała stanowi załącznik nr 8 do
mniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu rocznego
sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Sierpcu za 2022 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej.

Pani Agnieszka Gorczyca przedstawiła członkom zarządu roczne
sprawozdanie z działalności PCPR w Sierpcu za 2022 rok oraz wykaz potrzeb
w zakresie pomocy społecznej, zgodnie z załącznikiem nr 9 do niniejszego protokołu.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (5-za) podjęli:



UCHWAŁĘ NR 806.167.2023

w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu rocznego sprawozdania z działalności
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sierpcu za 2022 rok oraz wykazu
potrzeb w zakresie pomocy spoleczne}/uchwała sianowi załącznik nr 10 do niniejszego
protokołu/.

Miejsce posiedzenia opuścił Wicestarosta Pan Sławomir Olejniczak.

Ad. pkt. 8 Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu Powiatowego Domu
Dzieci w Szczutowie w roku 2022.

Dyrektor Pani Nina Gąsiorowska przedstawiła informację
o funkcjonowaniu Powiatowego Domu Dzieci w Szczutowie w roku 2022, zgodnie
z załącznikiem nr 11 do niniejszego protokołu.

Poinformowała także, że największym problemem placówki jest często psujący się
samochód. Auto jest już stare, którego naprawa kosztuje bardzo dużo pieniędzy.

Pan Dariusz Twardowski zwrócił się do Dyrektor PDD w Szczutowie
z pytaniem, czy placówka ma jeszcze inne, pilne potrzeby do zrealizowania?

Pani Nina Gąsiorowska odpowiedziała, że przydałoby się odnowienie
budynku, ponieważ obecna elewacja jest już zniszczona. Jednak do tej pory nie
dowiadywała się jaki to byłby koszt.

Starosta Pan Andrzej Cześnik powiedział, że będzie miał na uwadze temat
zarówno kupna samochodu, jak i odnowienia elewacji budynku.

Ad. pkt. 9 Zapoznanie się z informacją dotyczącą średniego miesięcznego kosztu
utrzymania wychowanków na 2023 r. w Powiatowym Domu Dzieci
w Szczutowie.

Pani Nina Gąsiorowska poinformowała, że średni miesięczny koszt
utrzymania dziecka w PDD w Szczutowie w 2023 roku wynosi 6 174,52 zł./załącznik
nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt. 10 Zapoznanie się z informacją dotyczącą średniego miesięcznego
kosztu pobytu osoby skierowanej do Dziennego Domu „Senior+" w Szczutowie
na 2023 rok.

Kierownik DD „Senior+" w Szczutowie Pani Monika Marlęga
przedstawiła informację dotyczącą średniego miesięcznego kosztu pobytu osoby
skierowanej do placówki, zgodnie z załącznikiem nr 13 do niniejszego protokołu.



Średni miesięczny koszt pobytu osoby skierowanej do Dziennego Domu „Senior+"
w Szczutowie w roku 2023, w przeliczeniu na jedno miejsce wyniósł 1377,18 zł.

Ad. pkt. 11 Wstępne wyrażenie zgody na kształcenie w określonych zawodach
przez szkoły zawodowe, dla których organem prowadzącym jest Rada Powiatu
w Sierpcu.

Starosta Pan Andrzej Cześnik poinformował, iż Wydział Oświaty i Zdrowia
wnioskuje o wstępne wyrażenie gody na kontynuowanie kształcenia
w wymienionych zawodach w poszczególnych szkołach w roku szkolnym
2023/2024., zgodnie z załącznikiem nr 14 do niniejszego protokołu/.

Pani Bogusława Lewandowska wyjaśniła, że wstępna akceptacja Zarządu
Powiatu potrzebna jest do złożenia wniosku o zaopiniowanie przez Wojewódzką
Radę Rynku Pracy.

Pan Starosta powiedział, że pojawił się pomysł, aby spróbować pozyskać
wykładowcę spawalnictwa. W związku z tym zapytał Pani Bogusławy
Lewandowskiej, co w sytuacji gdyby udało się taką osobę pozyskać, czy nie można
w przyszłym roku szkolnym uruchomić takiego kierunku w danej szkole?

Pani Bogusława Lewandowska odpowiedziała, że musielibyśmy uzyskać
zgodę Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy, ale żeby wystąpić w ogóle z takim
wnioskiem musimy posiadać w swoich zasobach odpowiednią kadrę,

Dodała, że często były prowadzone rozmowy w sprawie utworzenia tego kierunku,
podobnie jak w przypadku elektronika. W tym roku było bardzo dużo pytań
l chętnych, lecz niestety nie ma nauczycieli. W tej chwili kierunek elektronika
obsługuje nauczyciel emeryt, który nie chce dalej tego ciągnąć.

Pan Starosta poinformował, iż nawiązał kontakt z Prezesem
Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Spawalnictwa w sprawie pozyskania nauczyciela,
lecz nie da stuprocentowej gwarancji, że się uda.

Pan Sławomir Krystek zwrócił się do Naczelnik Wydziału Oświaty
i Zdrowia mówiąc o tym, że może warto byłoby dopisać również kierunek
kształcenia spawalnictwa w dokumentach, które mają zostać złożone do
Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy. Nawet jeśli nauczyciela nie będzie, to najwyżej
zaniechają w opinii ten kierunek kształcenia. Takie działanie dałoby możliwość
utworzenia kierunku bez ponownego uruchomiania procedury w przyszłości.
Po przeprowadzonej dyskusji, a także rozmowie telefonicznej z Wicedyrektorem
ZS nr l w Sierpcu Panem Mariuszem Chmielewiczem, członkowie zarządu uznali,
że powrócą do tematu w chwili pozyskania nauczyciela spawalnictwa.



Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (4-za; l-nieobecny)
wyrazili wstępną zgodę na kształcenie w określonych zawodach przez szkoły
zawodowe, dla których organem prowadzącym jest Rada Powiatu w Sierpcu.

Ad. pkt. 12 Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Sierpc o wznowienie
postępowania w sprawie zatwierdzenia podziału nieruchomości.

Sekretarz Pan Ryszard Dobiesz poinformował, iż w dniu 10 lutego 2023r.
PKP S.A. poinformowały o wydaniu przez Wójta Gminy Sierpc decyzji, na mocy
której działka o numerze ewidencyjnym 118/2 położona w obrębie Mieszaki uległa
podziałowi. W wyniku tego podziału powstała m. in. działka stanowiąca drogę, która
przeszła z mocy prawa na własność Powiatu Sierpeckiego. PKP w swoim piśmie
wystąpiły z prośbą o odłączenie z księgi wieczystej nieruchomości wydzielonej jako
droga i ujawnienie do niej prawa własności oraz o zlecenie wykonania operatu
szacunkowego określającego wartość rynkową przedmiotowej nieruchomości w celu
ustalenia Qdszkodowama./zalącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Dodał, że ustalenia z Panem Mecenasem są takie, że powiat powinien brać czynny
udział w toczącym się postępowaniu, dlatego że jego konsekwencją był interes
prawny Zarządu. Wobec powyższego został przygotowany projekt wniosku
o wznowienie postępowania zakończonego ostateczną decyzją skierowanego do
Wójta Gminy Sierpc.

Mecenas Pan Maciej Witkowski powiedział, że analizując pod kątem
prawnym całe to postępowanie budzi daleko idące wątpliwości. Przede wszystkim
kwestia udziału powiatu sierpeckiego w postępowaniu. Gdy już decyzja
uprawomocniła się, w oparciu o wniosek PKP, powiat sierpecki dowiaduje się o tym,
że nabył z mocy prawa daną działkę. Zgodnie z orzecznictwem, powiat w takim
postępowaniu powinien być stroną. Druga kwestia dotyczy merytorycznego
rozstrzygnięcia, czyli wydanego podziału nieruchomości na podstawie art. 98 ust. l
ustawy o gospodarce nieruchomościami. Zgodnie z orzeczeniem WSA
w Gdańsku wydzielenie działki pod drogę publiczną może w umawianym przypadku
nastąpić, jeżeli obszar wydzielanej działki jest przeznaczony pod taką drogę
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego lub w decyzji o ustaleniu
lokalizacji inwestycji celu publicznego. W tym przypadku nie ma ani wspomnianej
decyzji, ani miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Kolejna kwestia
dotyczy tego, że wczytując się w sentencję decyzji nie wiadomo za bardzo o co
chodzi. Rozmawiając z Paniami z Wydziału Geodezji doszedł do wniosku, że biorąc
pod uwagę, że nie ma zarówno planu zagospodarowania przestrzennego, jak i decyzji
- postępowanie powinno być prowadzone w zupełnie innym trybie i przez zupełnie
inny organ. W momencie kiedy wchodziła reforma administracyjna w kraju pojawiły



się przepisy przeprowadzające ustawy reformujące administrację publiczną.
W oparciu właśnie o te przepisy można było przeprowadzić podział takich
nieruchomości. Różnica między tymi postępowaniami jest taka, że przysługuje
odszkodowanie za nabytą w ten sposób drogę i powiat musiałby płacić. Natomiast
w oparciu o przepisy wprowadzające prawo o odszkodowanie wygasło. Przy czym to
postępowanie w tej sytuacji nie powinien prowadzić wójt, tylko wojewoda. Jest to
kolejne zastrzeżenie merytoryczne postępowania, które zostało przeprowadzone.

Po przeprowadzonej dyskusji członkowie zarządu podpisali wniosek
o wznowienie postępowania w sprawie zatwierdzenia podziału nieruchomości,
skierowany do Wójta Gminy Sierpc./wniosek stanowi załącznik nr 16 do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia
dróg do kategorii dróg gminnych.

Pan Starosta poinformował, iż ZDP w Sierpcu przedłożył wniosek w sprawie
wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinków dróg
o przebiegu map graficznych znajdujących się w załączniku nr 17 do mniejszego
protokołu.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 807.167.2023

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg
stanowi załącznik nr 18 do mniejszego protokołu/.

Ad. pkt. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia
dróg do kategorii dróg gminnych.

Pan Starosta poinformował, iż ZDP w Sierpcu wystąpił także z wnioskiem
o wyrażenie opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinków dróg
według nazw ulic i przebiegu określonych w ramach wykazu ulic oraz map
graficznych, znajdujących się w załączniku nr 19 do niniejszego protokołu.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 808.167.2023

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg
gminnych/wc/nra/a stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt. 15 Podjecie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy
z operatorem na świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego.

Pan Starosta poinformował, iż Naczelnik Wydziału Komunikacji
i Transportu przedłożyła wniosek o wyrażenie zgody na zawarcie umowy
o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego/wmoseA: znajduje się
w załączniku nr 21 do niniejszego protokołu/.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 809.167.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie
usług publicznego transportu zbiorowego/uc/wa/a stanowi załącznik nr 22 do
niniejszego protokołu/.

Ad. pkt. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

Skarbnik Pan Zbigniew Garwacki przedstawił zmiany, jakie zaszły
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035, które
znajdują się w załączniku do uchwały.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 810.167.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035./wcMva/a stanowi załącznik nr 23 do
niniejszego protokołu/.

Ad. pkt. 17 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wniesienia pod obrady Rady
Powiatu w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023r.

Skarbnik Pan Zbigniew Garwacki przedstawił zmiany, jakie zaszły
w Budżecie Powiatu Sierpeckiego na 2023r., które znajdują się w załączniku
do uchwały.



Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie
(4-za; l-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 811.167.2023

w sprawie w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu
uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu
Sierpeckiego na 2Q23r.uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt. 18 Przyjęcie protokołów: Nr 160.2023; Nr 164.2023.

Członkowie zarządu przyjęli protokoły nie wnosząc uwag.

Na salę posiedzenia powrócił Wicestarosta Pan Sławomir Olejniczak.

Ad. pkt. 19 Sprawy różne.
1. Zajęcie stanowiska w sprawie podjęcia działań mających na celu
przywrócenie przejezdności na drodze powiatowej nr 3720W Mochowo-
Gozdowo.

Pan Starosta poinformował, iż Wójt Gminy Gozdowo wystąpił z wnioskiem
w sprawie podjęcia niezbędnych działań mających na celu przywrócenie
przejezdności na drodze Mocłiowo-Gozdowo/wniosek stanowi załącznik nr 25 do
niniejszego protokołu/.

Pan Artur Obrębski wyjaśnił, iż stan drogi wymusił wprowadzenie
czasowego ograniczenia przejazdu, natomiast warunki pogodowe nie pozwalają na
dzień dzisiejszy podjęcia działań w celu przywrócenia przejezdności na drodze
Mochowo-Gozdowo.

Zarząd Powiatu postanowił przekazać do Dyrektora Zarządu Dróg
Powiatowych w Sierpcu w/w wniosek w celu rozpatrzenia, a także zobowiązał do
poinformowania o sposobie jego załatwienia, bądź podjętych działaniach w tej
sprawie.

Następnie Dyrektor ZDP w Sierpcu poinformował, iż w dniu wczorajszym
odbył się przetarg na drogę Borkowo - Zgagowo i okazało się, że brakuje l 005 000
zł. Kwota przetargu opiewała na kwotę 4 380 000 zł, najtańsza oferta jaka wpłynęła
z Lipna w kwocie 5 385 000 zł. Dodał, że dzisiaj ma mieć informację od Pani
z Urzędu Marszałkowskiego czy będzie możliwość zmiany zakresu inwestycji.
W takiej sytuacji trzeba będzie ponownie złożyć wniosek o zmianę zakresu. Czasowo
może to potrwać nawet dwa miesiące.



Pan Wicestarosta nadmienił, aby poczekać i zobaczyć jak będzie wyglądało
otwarcie ofert na Polski Ład. Wtedy będzie można podjąć rozmowy z Wójtami czy są
w stanie ewentualnie dołożyć jakieś środki finansowe.

Pan Artur Obrębski poinformował także, że odbyło się spotkanie z Policją
oraz Strażą Miejską, w trakcie którego ustalono zakaz zatrzymywania się wzdłuż
ulicy Dworcowej. W związku z tym trzeba postawić osiem znaków drogowych.

2. Zapoznanie się z pismem Wicestarosty Sierpeckiego dotyczącym projektu
informatyzacji w SPZZOZ w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, iż Wicestarosta wraz z Radnym Panem Janem
Laskowskim w dniu 22 lutego 2023 r. odbyli wizytę w Mazowieckiej Jednostce
Wdrażania Programów Unijnych. Spotkanie dotyczyło głównie Elektronicznego
Zarządzania Dokumentacją w Starostwie Powiatowym w Sierpcu. Pan Wicestarosta
został poinformowany także, iż w SPZZOZ w Sierpcu nie został zakończony projekt
informatyzacji, a sprawa ciągnie się od 2021r.

Pan Wicestarosta na spotkaniu w Mazowieckiej Jednostce Wdrażania
Programów Unijnych poinformował, iż Starostwo jest gotowe do uruchomienia EZD,
lecz atak hakerski, który miał miejsce w grudniu uniemożliwia jego funkcjonowanie.
W związku z tym kazano przesłać wszelkie informacje dokumentujące ten atak.
Natomiast jednym z końcowych punktów tego spotkania było zwrócenie się przez
pracownika MJWPU z wnioskiem o przyspieszenie działań ze strony SPZZOZ
w Sierpcu, gdzie nie został zakończony projekt informatyzacji. W ostatnim czasie
mimo wielu rozmów, monitów pracownika Jednostki z SPZZOZ w Sierpcu
dotyczących odpowiednich dokumentów, omówienia tematu i zakończenia projektu
nie przynoszą oczekiwanego rezultatu, a odsetki z tego tytułu rosną.

Pan Starosta nadmienił, iż 30 sierpnia 2022r. zostało wystosowane pismo do
Pana Dyrektora SPZZOZ, w którym zadano kilka pytań w tej sprawie. Pan Dyrektor
odpowiadał krótko i lakonicznie. Uważał, że skierowane pismo spowoduje konkretne
działania ze strony Pana Dyrektora w tym temacie. Okazało się, że sprawa nie jest
jeszcze zakończona.
Powiedział, że w tej sytuacji należy zwrócić się do Pana Dyrektora co zrobił od
tamtego czasu w sprawie projektu informatyzacji, jednocześnie wydając polecenie
służbowe, aby podjąć konkretne działania.

r-\



Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.
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